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ponedeljak, 01 avgust 2011 21:17

  - Vrtić je Starčevu izuzetno potreban jer ima veliki broj dece na listi čekanja. Sadašnji vrtić sa
jednom grupom dece   je mali da podmiri potrebe pa sam veoma zadovoljna idejom o izgradnji
novog.
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